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OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v maju 2015 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
 
Maja KOCJAN: 
1. Hiša Otona Župančiča: Občanu, ki je zahteval pojasnitev, je odgovor še vedno pomanjkljiv. 
Zanima ga namreč točna specifikacija gradbenih del in posamezen strošek za vsako gradbeno 
delo. Mi pa dodajamo ali se je pri naročilu iskalo več ponudb in ali je bil razpis za omenjena dela? 
 
ODGOVOR: 
Specifikacija gradbenih del je razvidna iz razpisne dokumentacije, ki je še vedno dosegljiva na 
spletnih straneh občine pod rubriko »Razpisi, javni natečaji« – Arhiv.  Stroški gradbenih del se 
obračunani v skladu s pogodbo in ponudbenim predračunom.  Izbrani izvajalec gradbenih del je 
bil izbran v skladu z Zakonom o javnem naročanju (ZJN-2) in sicer po Odprtem postopku z 
objavo javnega razpisa na Portalu javnih naročil pod št. objave: JN13388/2013. 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Boris GRABRIJAN: 
1. Z odgovorom ni popolnoma zadovoljen oz. se z navedbami ne strinja v celoti. Na gozdni cesti 
Vrhovci – Preloka ni bila vzpostavljena dnevna prevoznost ceste, kar se lahko preveri tudi pri 
predsedniku KS Adlešiči, ki je en dan zelo težko s svojim bagarjem prevozil navedeno gozdno 
cesto. Prevoznost z osebnimi avtomobili ni bila možna. Prav tako s ceste dnevno ni bilo 
odstranjeno blato, kot je zapisano v odgovoru. 
 
ODGOVOR: 
Zavod za gozdove OE Novo mesto smo zaprosili za dodatna pojasnila. Po e-pošti nam je bil 
posredovan naslednji odgovor: 
 
Pozdravljeni, 
Žal ne vem točno, kakšno dodatno pojasnilo želite. Po meni dostopnih informacijah je bila cesta prevozna vsak 
dan. Obstaja sicer možnost (zelo verjetna), da cesta ni bila prevozna v tistem času, ko se je vršilo spravilo. 

Nemogoče pa je, da cesta ne bi bila prevozna z bagerjem.  
Od pristojnih na Krajevni enoti Črnomelj sem zahteval, da sestavijo *zapisnik o ogledu gozda v katerem se je 
vršila sečnja na podlagi odločbe 3408-07-2680-A300/13 in ugotovijo stanje ter predpišejo morebitne ukrepe.  
Priloženo Vam kot prejemniku odločbe, pošiljam zapisnik o ogledu gozda. Prosim Vas, da kot lastnik gozda v 
katerem se je vršila sečnja poskrbite za odpravo poškodb na gozdnih vlakah ter vzpostavite stanje na gozdni 
cesti kot je bilo pred uporabo. V primeru, da dela ne bodo opravljena v roku 14 dni, bomo ustrezno ukrepali. 
Vas lepo pozdravljamo  
Marjan Kumelj 
  
* zapisnik o ogledu gozda – priloga št. 1  
 
Branislav ADLEŠIČ: 
1. V odgovoru glede ureditve zemljiškoknjižnega stanja za garaže na Čardaku je zapisano, da bi 

stroške geodetske odmere morali poravnati kupci sami, saj zemljišč ni prodala občina ampak 
Begrad, ki je za zemljišča prejel kupnino. Ali ni tukaj prisotna tudi odgovornost Upravne 
enote, ki je izdala gradbeno dovoljenje za gradnjo garaž na tuji zemlji? 

 



ODGOVOR: 
Gradbeno dovoljenje za izgradnjo garaž na Čardaku  je bilo izdano podjetju Belokranjsko 
gradbeno podjetje Črnomelj, ki je imelo pravico uporabe na zemljiščih, ki so bila družbena 
lastnina. Gradbeno dovoljenje je bilo investitorju podjetju Belokranjsko gradbeno podjetje 
Črnomelj izdano s strani tedanje Skupščine Občine Črnomelj,  Oddelek za gospodarstvo in 
finance, vse v skladu s tedaj veljavno zakonodajo, saj je bilo Belokranjsko gradbeno podjetje 
Črnomelj  investitor in hkrati  imetnik pravice uporabe na zemljiščih. Odgovornosti tedanje 
Skupščine Občine Črnomelj (upravne enote v tistem času še niso obstajale) ni mogoče  
uveljavljati, saj je bilo dovoljenje izdano v skladu s tedaj veljavno zakonodajo imetniku pravice 
uporabe na zemljišču torej Belokranjskemu gradbenemu podjetju Črnomelj.  Nepremičnine na 
katerih so imeli tedanji imetniki pravic pravico uporabe pa so z uveljavitvijo Zakona o 
lastninjenju nepremičnin v družbeni lastnini (ZLNDL)  leta 1997 postale last fizičnih oziroma 
pravnih oseb, na katerih so imeli imetniki pravico uporabe zemljišča. 
Kupci garaž so s podjetjem Belokranjsko gradbeno podjetje Črnomelj oziroma pravnim 
naslednikom Begrad p.o. Črnomelj, Zadružna cesta 14, Črnomelj sklepali kupoprodajne pogodbe 
za nakup garaž (prodajalec  podjetje Begrad p.o.   je bil zavezan garaže zgraditi in nato pravico 
uporabe zemljišča v velikosti kupljene garaže prenesti naprej na kupca). V pogodbah je bilo 
navedeno, da se bo pravica uporabe na novega lastnika prenesla  na novega lastnika (kupca) po 
katastrski izmeri in parcelaciji zemljišča, kar pa do današnjega dne ni bilo izvedeno. Kot smo že 
napisali v predhodnem odgovoru bodo lastniški posestniki  garaž (ki imajo izkazano lastnino na 
podlagi sklenjenih pravnih poslov) morali na lastne stroške poskrbeti za geodetsko odmero 
nepremičnin oziroma zemljišča na katerih stojijo garaže, občina ne bo iz tega naslova prevzela 
kakršnih koli finančnih obveznosti, saj ni nastopala niti kot pogodbena stranka v omenjenih 
pogodbah niti ni prejela kupnine za odprodana zemljišča. 
V teku že imamo postopek ureditve lastnikih razmerij za garažo na območju  Čardaka, kjer je 
lastnik slednje sam poravnal stroške geodetske odmere, z njim pa bomo pristopili k sklenitvi 
pogodbe o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem, saj ima  z ustreznimi 
listinami  izkazano pravico uporabe oziroma lastninsko pravico na zemljišču, na katerem se 
nahaja garaža. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Leopold PERKO: 
1. Kdo vzdržuje Župančičevo pot? 
 
ODGOVOR: 
V Občini Črnomelj je več urejenih in označenih pešpoti, ki jih vzdržujejo organizatorji 
tradicionalni pohodov, to pa so v večini primerov turistična društva. Društvom neposredno za te 
namene ne dodeljujemo sredstev. Preko letnih razpisov za sofinanciranje delovanja društev, ki 
delujejo na področju turizma se delo posameznih društev ocenjuje na osnovi meril in v okviru le 
teh so dodeljene dodatne točke za tovrstne aktivnosti in na osnovi le teh dodeljena sredstva.  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU.  
 
2. Naj se pristopi tudi k ureditvi postajne hiške Sela pri Dragatušu.  
 
ODGOVOR: 
V teku je pridobivanje dokumentacije za sanacijo postajne hiške. 
 
Odgovor pripravila: Silva Migalič, OU. 
 



Franc IVANUŠIČ: 
1. Kdaj bo otvoritev obvoznice v Črnomlju? 
 
ODGOVOR: 
Datuma otvoritve, na dan priprave odgovora, še nimamo.  Imamo pa informacijo, da je Upravno 
sodišče potrdilo odločbo UE  Črnomelj o uvedbi postopka razlastitve. Temu sledi še  Odločba o 
razlastitvi in ostali upravni postopki, vključno z uporabnim dovoljenjem. Upoštevajoč veljavno 
zakonodajo in s tem tudi dolgotrajne  postopke predvidevamo, da bodo le ti trajali predvidoma še 
dva meseca. Seveda pa bi vsi skupaj želeli, da bi prišlo do  sprostitve prometa čez most že  prej. 
 
Odgovor pripravila: Županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
2. Kaj je s cesto na relaciji Kanižarica-Črnomelj? Po gradbenih delih je sedaj v veliko slabšem 

stanju kot prej. Na čigave stroške bo sanirana?  
 
ODGOVOR: 
Dela na zamenjavi prenosnega in vgradnji novega oskrbnega vodovoda v državni cesti R1-218 
Črnomelj – Kanižarica – Vinica so se izvajala v zimskem času, zato je izvajalec izvedel začasno 
betoniranje, kasneje pa tudi ročno asfaltiranje poškodovanega dela vozišča ceste. Po pogojih 
upravljavca ceste, Direkcije RS za infrastrukturo, mora izvajalec v okviru sklenjene pogodbe 
izvesti še rezkanje obstoječega asfalta in preplastitev cele širine voznega pasu ceste. Kot investitor 
si prizadevamo, da bi izvajalec to izvedel čim prej, zagotovil nam je izvedbo pred prvomajskimi 
prazniki, kar ni bilo v celoti izvedeno. Strošek začasne ureditve vozišča izvajalcu ni posebej 
plačan, vsa dela na regionalnem vodovodu se izvajajo po istemu »ključ v roke« kar pomeni, da 
nepredvidena ali več dela ne vplivajo na pogodbeno ceno. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Naj se preveri možnost pobiranja turistične takse za obiskovalce Schengenfesta. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je dne, 21.4.2015 pri Ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo ponovno 
preverila možnost pobiranja turistične takse za udeležence Festivala zvoka, sonca in zabave – 
Schengenfesta in prejela naslednji odgovor:  

''Zakon o spodbujanju razvoja turizma v 23. členu določa, da so zavezanci za plačilo turistične takse 

državljani Republike Slovenije in tujci, ki v turističnem območju izven svojega stalnega prebivališča 

uporabljajo storitve prenočevanja v nastanitvenem objektu. Te objekte določa cit. zakon v 4. členu. 

Ker je iz vašega dopisa mogoče razbrati, da obiskovalci festivala prenočujejo na površinah, ki ne 

ustrezajo nobeni vrsti nastanitvenega objekta, pogoji za zaračunavanje turistične takse v 

obravnavanem primeru niso izpolnjeni.'' 

Odgovor pripravila: Tanja Peteh, OU.  
 
Janez PERUŠIČ: 
1. Prihaja nova poletna sezona. Sredi Črnomlja imamo zraven Ajdovega zrna (hiša) še dva 

takšna problema. Hiša izpod velikega mosta, o njej je že nekajkrat spraševal. Sedaj je tu še 
porušeno gospodarsko poslopje na Viniški cesti, to je kakšnih 100 metrov od velikega mostu 
na desni strani. Naj se preveri kaj je s tem. 

 



ODGOVOR: 
Lastnik objekta pod velikim mostom je izjavil, da je ustavil sanacijo navedenega objekta zaradi 
inšpekcijskega postopka (objekt je pod spomeniškim varstvom). Povedal je tudi, da nima denarja, 
da bi sanacijo objekta končal. Zadeva je v pristojnosti gradbenega inšpektorja, od katerega že dalj 
časa pričakujem odgovor, v kakšni fazi je postopek. Tudi objekt v Ajdovem zrnu je v pristojnosti 
gradbenega inšpektorja in tudi za ta primer pričakujem njegov odgovor.  
Objekt na Viniški cesti je občinski inšpektor že ogledal in je v reševanju. Ker je objekt v lasti vsaj 
18 lastnikov bo postopek daljši. 
 
Odgovor pripravil: Vlado Dražumerič, občinski inšpektor. 
 
Matija ROM: 
1. Na cesti Dobliče-Doblička Gora so krajani presekali ovinek in pripravili ta del ceste za  

asfaltiranje. Gre za 134 m2, predračun za asfaltiranje znaša 2700 EUR. Čimprej bi bilo 
potrebno pristopiti k dokončanju del. 

 
ODGOVOR: 
Za asfaltiranje prestavitve asfaltiranje javne poti v Doblički gori še nismo prejeli predračuna oz. 
odgovora na povpraševanje od CGP d.d., s katerim imamo še do junija sklenjeno pogodbo za 
obnovo občinskih cest iz leta 2014. Ko bomo prejeli predračun, bomo preverili, ali lahko kljub 
pomanjkanju sredstev za dela na cestah zagotovimo asfaltiranje. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Ali potekajo kakšne aktivnosti za izgradnjo kanalizacije v Dobličih? 
 
ODGOVOR: 
Za izvedbo javne kanalizacije in ČN Dobliče je Krajevna skupnost Dobliče izdelala idejno rešitev, 
ki predvideva izgradnjo skoraj 7 km kanalizacije s tremi črpališči za naselja Dobliče, Grič pri 
Dobličah, Jerneja vas in del Blatnika. Čistilna naprava zmogljivosti 660 PE (populacijski 
ekvivalent = prebivalec) je locirana pod naseljem Dobliče, izven predvidenih in sedaj veljavnih 
vodovarstvenih območij izvira Dobličice, pa tudi izven poplavnega območja te reke. Investicijo 
lahko ocenimo na 2,5 MIO EUR. 
Z izdelavo projektne dokumentacije za navedeno investicijo bomo začeli konec leta 2015. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Branislav ADLEŠIČ: 
1. Apelira, da se stopnice pri OŠ Mirana Jarca čimprej sanirajo. Prav tako se naj dokonča 

sanacija luknje, ki se je pojavila na ploščadi pri stopnicah. V nočnem času je hoja po 
stopnicah nevarna (zaradi možnosti poškodb), zato predlaga, da se postavi dve luči. 

 
ODGOVOR: 
Odgovor smo podali na 5. seji OS. Za dodatni luči bi morali zagotoviti vsaj 6.000 EUR, za 
sanacijo stopnic pa smo zaprosili za izvedbo JP Komunala Črnomelj d.o.o., nazadnje na sestanku 
21. aprila 2015. Namenskih sredstev v proračunu za ta dela nimamo. Izvedbo del bomo poskušali 
zagotoviti v okviru vzdrževanja.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 



2. Kaj je z jaškom, ki se nahaja na cestišču od kurilnice proti diskontu Hura? Predlaga, da se ga 
poglobi, saj do preplastitve cestišča verjetno ne bo prišlo ali pa.  

 
ODGOVOR: 
Pokrov jaška na »stari obvoznici« je dvignjen nad asfalt zato, ker je predvideno še asfaltiranje z 
obrabnim slojem asfalta. Če se to asfaltiranje ne bo izvedlo v kratkem času, bomo med asfaltom 
in robovi pokrova izvedli asfaltne klančine, ki bodo ublažile tresljaje na vozilih in poškodbe na 
pokrovu (pri pluženju).  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Anica ŽELJEŽNJAK: 
1. Na ŠRC Loka (nogometno igrišče) že dalj časa stoji jurček oz. šank z razpadajočo streho, ki bi 

ga bilo potrebno odstranit, ker kazi podobo okolice. Prav tako bi bilo potrebno popraviti še 
ograjo na igrišču za košarko. 

 
ODGOVOR: 
Na podlagi razgovora s predsednikom NK Bela krajina je dogovorjeno, da bodo šank, ki je v lasti 
NK Bela krajina, odstranili do 9.5.2015. 
 
Odgovor pripravil: Vlado Dražumerič, občinski inšpektor. 
 
Boris GRABRIJAN: 
1. Predlaga, da se »Odlok o Krajinskem parku Kolpa« preimenuje v »Odlok o kulturnih 

spomenikih v občini Črnomelj«. Z Uredbo o Krajinskem parku Kolpa je bil namreč Odlok o 
KP Kolpa  razveljavljen v vseh členih, razen v 7. členu, ki našteva kulturne spomenike v 
občini Črnomelj.  

 
ODGOVOR: 
K spremembi odloka ne bomo pristopili, saj  bi le to pomenilo potrebo po ponovni seznanitvi 
lastnikov oziroma javno obravnavo na osnovi predhodno izdelanih strokovnih podlag Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine Slovenije, OE Novo mesto. Le te so bile za posamezna območja že 
izdelane in na območju KS Stari trg in KS Vinica so bile pred leti že izvedene javne seznanitve. 
Na osnovi poteka le teh smo ugotovili, da javnost ni naklonjena tovrstnim zavarovanjem zato 
smo se odločili, da se bomo glede statusa posameznih objektov kulturne dediščine odločali sproti 
glede na pobude lastnikov, tako kot je bilo v primeru kulturnega spomenika v Fučkovcih, ki smo 
ga s  spremembo odloka derazglasili, ostali pa ohranjajo status po obstoječem odloku.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Jože VESELIČ (razprava pri točki »Izdaja soglasja k delu plače za delovno uspešnost direktorice 
Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj iz naslova povečanega obsega dela za januar 2015«): 
1. Direktorica Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj naj poda poročilo oz. kopijo računa 

o nakupu projektorja za kino.  
 
ODGOVOR: 
Poročilo Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj o izvedbi projekta digitalizacije art 
kinematografa ZIK Črnomelj je v prilogi št. 2. 
 
Leopold PERKO (razprava pri točki »Informacija glede uvedbe digitalnega radijskega sistema 
(GSM-R) na slovenskem železniškem omrežju«): 



1. Zadeva se naj dopolni z natančnejšo obrazložitvijo predpisov, zakonov, na podlagi katerih je 
investitor zgradil stolp v Črnomlju.  

 
ODGOVOR: 
Vprašanje smo dne 21.4.2015, naslovili na naročnika projekta (Ministrstvo za infrastrukturo) ter 
na nadzorni instituciji (DRI upravljanje investicij, d.o.o. in SŽ-infrastruktura, d.o.o.). Prejeli smo 
odgovor, ki ga posredujemo v prilogi št. 3. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
















